

QUEENS OF THE ROAD

Women have suspected it for a long time, and now it's official. They really are better drivers than men. Time to invent some new jokes about bad male drivers ...

There is now conclusive proof that European women are better drivers than European men.

The 'Organisation for Road Safety' has carried out one of the largest surveys ever conducted on our driving habits. After studying thousands of accidents, it concluded that less than thirty-five per cent were caused by women.

The differences between the sexes were particularly apparent among younger drivers. Young men tend to overestimate their driving skills and to speed, while young women are more careful.

When women do have accidents, they tend to be less serious and cause fewer injuries.

Women tend to drive more slowly, and they are more likely than men to wear seatbelts.

In short, this is the end of one of the most popular sexist myths.

Il existe désormais des preuves concluantes que les femmes européennes sont de meilleures conductrices que les hommes européens.

'L'Organisation pour la sécurité routière' a réalisé l'une des plus grandes enquêtes jamais réalisées sur nos habitudes de conduite. Après avoir étudié des milliers d'accidents, elle a conclu que moins de trente-cinq pour cent étaient causés par des femmes.

Les différences entre les sexes étaient particulièrement évidentes chez les jeunes conducteurs. Les jeunes hommes ont tendance à surestimer leurs aptitudes à la conduite et à la vitesse, tandis que les jeunes femmes sont plus prudentes.

Lorsque les femmes ont des accidents, ils ont tendance à être moins graves et à causer moins de blessures.

Les femmes ont tendance à conduire plus lentement et elles sont plus susceptibles que les hommes de porter leur ceinture de sécurité.

Bref, c'est la fin d'un des mythes sexistes les plus populaires.

Traduit avec www.DeepL.com/Translator